
KIRKEHAVEN  -  BESTYRELSEN 
Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 11. september 2019 kl.10.00 i Fælleshuset.  

Deltagere: Bestyrelsen samt Elvir fra Domea. 

Afbud: Birgit. 

Per bød velkommen til vores møde. 

Per nævnte, at der var sket en fejl omkring vores træffetid i Kirkehaven. Vi skal 

være mere påpasselig med at overholde disse dage.  

Dagsorden: 

Dagsordenen blev godkendt med følgende ændringer: 

 

1. Budgetgennemgang for 2020. 

Vi lavede ikke en budgetgennemgang, idet vi har gjort det på et tidligere 

bestyrelsesmøde.  

Bestyrelsen var enige om at anbefale, at stemme ja til det nye budget for 

2020 med en huslejestigning på 7,04%. 

 

2. Gennemgang af regnskab ved Elvir. 

Vores budget for 2019 ser p.t. ok ud, men vi skal stadig have for øje, at der 

kan komme uforudsete udgifter.  

Aftalt med Elvir, at han hvert kvartal sender en budgetopfølgning ud til 

bestyrelsen.  

 

3. Afdelingsmødet 18. september 2019 – er alt klart. 

Ja. 

 

4. Tilladelser.  

Vi mangler tilladelser til fliserne i haverne. Aftalt at Birgit rykker Domea for 

disse tilladelser. 

 

 

 



5. Renoveringer. 

Vedrørende renovering af skralderummet vil Elvir sætte dette i gang i løbet af 

næste uge (uge 38/19). 

Vedrørende renovering i kælderen med opsætning af net. Elvir sætter gang i 

dette i løbet af næste uge (uge 38/19). 

6. Vinterbekæmpelse. 

Der var 2 pakker at vælge imellem: 

Pakke 1: Betaling for hvert udkald. 

Pakke 2: Fuld pakke, dvs. fast betaling uanset antal udkald. 

Bestyrelsen blev enige om pakke 2. 

Per T. kontakter Elvir og giver ham besked om dette.  

 

7. Evt. 

Intet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Referent: Bente 

 


